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לישיבת ועדת הבחירות המרכזית:  סדר יום 

 

1. דיון מחודש ואישור רשימת המועמדים לוועידת ההסתדרות, מטעם 

רשימת "כולנו סלע" על רקע מכתב ב"כ רשימת עוגנים מיום 7.4 

2. אישור אותיות "לרשימת אם" מטעם סיעת כולנו ורשימת "סלע" 

3. דיון בכינוי המבוקש לסיעת האם על רקע מכתבו שלך ב"כ סיעת עוגנים 

4. אישור פתקי הצבעה שטרם נדונו  
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נוכחים: 

ועדת הבחירות  אורי קידר, יו"ר 

נחום אסד, מנכ"ל ועדת הבחירות 

עו"ד יפתח הלינג, יועמ"ש  

עו"ד יחיאל שמיר, יועמ"ש 

, חבר ועדה  שלמה אביטן

בני עיני, חבר ועדה 

צביקה מנשקו, חבר ועדה 

עדי זמיר, חבר ועדה 

רז בן דור 

אורטל דקל, חברת ועדה 

איל אטל, חבר ועדה 

דוד פרץ, חבר ועדה 

פיני קבלו, חבר ועדה 

אשר בלעיש, חבר ועדה 

ועדה  חברת  חיאתם ואכד, 

אריק נדב, חבר ועדה 

, חבר ועדה  עופר לוי

ארמונד בן דוד, חבר ועדה 

רועי שרעבי, חבר ועדה 

, חבר ועדה  איתמר אביטן

עו"ד שי תקן, משקיף 
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פרוטוקול 

 

1. דיון מחודש ואישור רשימת המועמדים לוועידת ההסתדרות, מטעם רשימת 

"כולנו סלע" על רקע מכתב ב"כ רשימת עוגנים מיום 7.4 

 

עו"ד אורי קידר, יו"ר: שלום לכולם, מספר 8. סדר היום לפניכם, אנחנו 

פותחים בנושא, דיון מחודש ואישור רשימת המועמדים 

לוועידת ההסתדרות, מטעם רשימת "כולנו סלע" על רקע 

מכתב ב"כ רשימת עוגנים, מיום 7.4, העתק המכתב 

מצורף. אני אעשה לכם ספוילר, המכתב רוצה בעצם, 

לחזור מההחלטה שהתקבלה בישיבה האחרונה, ולאשר 

במקומה החלטה אחרת. העניין תלוי ועומד, בדיון בפני 

רשות השיפוט, שלדעתי קבוע למחר. אני מעריך שרשות 

השיפוט ישמחו לגלות שהעבודה נעשית על ידי הוועדה.  

מחר זה בוטל.   עו"ד יחיאל שמיר:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: כלומר, בעקבות המכתב.  

הישיבה בוטלה.   עו"ד שי תקן:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: לא, בסדר.  

הישיבה בוטלה, זה מדויק.   עו"ד יחיאל שמיר:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: תלוי בהחלטות שתתקבלנה. בגדול, לאור בקשת 

הסיעה, שגם, למיטב הבנתי, לאור ניסיון העבר מלמדת 

שיש סיכוי לא מבוטל שיהיה רוב לקבלתה, אז אני מבקש 

שמי מטעם הסיעה יציג את ההחלטה שאתם מבקשים 

לקבל, כדי שנוכל לנהל על זה הצבעה מסודרת.  

[...] על כך אז [...] אנחנו [...] בעניין הזה. תתקבל החלטה  שלמה אביטן:  

על ידי-  
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עו"ד אורי קידר, יו"ר: המכתב שלכם אומר: החלטנו לשנות בזה את הצבעתנו, 

לפיכך אנו רוצים לכנס את ועדת הבחירות, על מנת 

להצביע מחדש בנושא זה. לא כתבתם מה ההחלטה. אני 

מזכיר, בישיבה הקודמת הועלו שני הצעות החלטה. 

אחת, הייתה הצעה שלכם, שהעלה אותה רועי, והשנייה 

הייתה הצעה שלי. אתם רוצים להעלות עכשיו הצעה 

חדשה? או אתם רוצים פשוט לשנות את זה להצעה שאני 

הצעתי?  

אז אני אחזור על ההצעה שהצעת, חברי הועדה ישמעו.   שלמה אביטן:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: ההצעה שאני הצעתי, הייתה: מאשרים את הגשת 

המועמדות של הרשימות עוגנים וכולנו סלע, עוגנים 

אושר בינתיים, לוועידת ההסתדרות, ועידת נעמ"ת, 

מועצות המרחבים, מועצות נעמ"ת למרחבים שהוגשו, 

והכל בכפוף לכך כי הרשימות יבצעו את כל התיקונים 

שהוצגו להם, וזאת עד לתאריך 13/4/22, בשעה ארבע. 

אני מזכיר שהתיקונים היו תיקונים טכניים, החלפת 

מועמדים, דברים מהסוג הזה. זו הייתה הצעתי מיום 

רביעי.  

[מעיינים] 

אנחנו מבינים שהדיון היה לגבי אישור רשימת-   רז בן דור: 

עו"ד אורי קידר, יו"ר: כולנו סלע.  

זה עוד לא הכינוי. זה סלע.   עו"ד יחיאל שמיר:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: רשימת סלע, נכון.  

רשימת כולנו כבר הייתה קיימת.   איתמר אביטן:  
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לא אושר סלע, זה כבר [...] שאר הדברים [...] רשימת  דובר:  

סלע. לכן האישור של רשימת כולנו סלע בינינו לא [...] 

זה הקמת רשימת סלע [...]  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: אז ההצבעה, אז אני מכבד, ההצבעה היא בעצם על 

לצורך העניין מאשרים את מועמדות רשימת סלע 

בוועידת ההסתדרות, ועידת נעמ"ת, מועצות, זה לא 

מועצות המרחבים, סלע היא רק-  

רק לוועידה.   שלמה אביטן:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: רק לוועידת ההסתדרות וועידת נעמ"ת. אז זה התיקון 

שאתם מבקשים לבצע? אני רוצה להבין.  

כן, כן.   דובר:  

לא הבנתי מה זה התיקון, [...] אני רוצה להגיד כמה  עו"ד שי תקן:  

דברים. א'. אני רוצה שהיועץ המשפטי ויו"ר הוועדה 

יבהירו [...] הצבעה חוזרת בפורום אחר אם אלה 

שהצביעו בעד ההצבעה הקודמת [...] עניין טכני אבל אני 

רוצה שזה יהיה ברור. ב', אני רוצה להגיד לכולם 

הצבעתם הצבעה בלתי חוקית בעליל, בפעם הקודמת, 

לפסול את רשימת סלע וכולנו סלע, רשימת האם. בניגוד 

לעמדה של היועץ המשפטי של ההסתדרות, גם לעמדת 

יו"ר הוועדה. פנינו לרשות שיפוט, היה דיון ברשות 

שיפוט בעניין אחר, שאני חושב שניתן היה להתרשם 

באופן די ברור שהולכים לבטל את ההחלטה הבלתי 

חוקית והפוליטית שלכם, אז אם אתם רוצים לבטל את 

ההחלטה, תבטלו אותה. אני לא מבין את ההתחכמויות. 

אני גם אומר את זה כהערת אזהרה, לקראת המשך הדיון.  

  [...] דובר:  
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תאשרו, אני אגיד מה שאני-   עו"ד שי תקן:  

גם אנחנו.   דובר:  

גם אתם בתורכם.   עו"ד שי תקן:  

[מדברים ביחד] 

תפסיקו, תפסיקו-   עו"ד שי תקן:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: שנייה, כל אחד ידבר בתורו, אחרת סתם יהיו פה 

צעקות.  

נכון. אני לא-   עו"ד שי תקן:  

כל אחד יאיים בתורו.   צביקה מנשקו:  

בדיוק, כל אחד יאיים בתורו.   דובר: 

עו"ד אורי קידר, יו"ר: כל אחד יאיים בתורו. בבקשה. כן.  

אנחנו לא רק מאיימים, אנחנו מקיימים. כל פעם  עו"ד שי תקן:  

שתקיימו פה-  

לא, זה שמקיימים זה לא-   רז בן דור:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: רז, אנחנו אמרנו, כל אחד מדבר בתורו.  

רז, אני מעדיף לא לעשות את זה.   עו"ד שי תקן:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: וגם אתה, שי, לא צריך להנות מזה כל כך. תגיד את 

מה שיש לך.  

אבל מפריעים לי. אני אשמח לא לעשות את זה בצעקות.  עו"ד שי תקן:  

כל פעם שהוועדה הפוליטית המוטה הזאת תקבל החלטה 

פוליטית ולא חוקית, אנחנו נלך לרשות שיפוט ונבטל 

אותה. אז אם גם היום בהמשך הישיבה אתם רוצים לקבל 

החלטות לא חוקיות, תעשו מה שאתם רוצים. לצעוק 

סיימנו, אנחנו נלך לרשות שיפוט. הייתה החלטה בלתי 

חוקית, אני מבין שאתם מבינים שהיא הייתה בלתי 

חוקית, אז תבטלו אותה. ותאשרו את רשימת סלע ואת 
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רשימת האם כולנו סלע, ונוכל להתקדם בחיים 

ולהתמודד בקלפי.  

כנראה לא שמעת מה שאמרתי. אמרת אם כולנו סלע לא  רז בן דור:  

יכולה להיות מוקמת בלי שרשימת סלע [...]. נצביע 

עכשיו על הקמת [...], מי ש[...] מאשר, אז אפשר לדבר 

על העניין הזה של הרשימה.  

תעשו, תעשו-   עו"ד שי תקן:  

[מדברים ביחד]  

שם כזה, שם אחר.   רז בן דור:  

רז, הדיון על השמות הוא דיון אחר.   עו"ד שי תקן:  

נכון.   רז בן דור:  

אבל אנחנו הגשנו רשימה, רשימת אם שכוללת רשימות  עו"ד שי תקן:  

גם של כולנו וגם של סלע. יו"ר הוועדה הציע הצעת 

החלטה, שלא היית בישיבה הקודמת, שמאשרת את 

רשימת האם, את הרשימות שהוגשו על ידי סיעת האם 

כולנו סלע, שכוללות את רשימת סיעת סלע. אם אתם 

רוצים לפצל את זה אז תצביעו פעמיים. תעשו מה שאתם 

רוצים.  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: אתה רוצה להסביר רגע לגבי הסדר הנכון של הדברים, 

חילי, כדי שלא תהיה פה תקלה?  

כן. סיעה חדשה כדי שהיא תוכל להגיש רשימת מועמדים  עו"ד יחיאל שמיר: 

לוועידת ההסתדרות צריכה להגיש, אנחנו אמרנו, 

הודעה, 100,000 שקל ערבות בנקאית או צ'ק ואם היא 

מתמודדת לוועידה, זה 5,000 חתימות תמיכה. אם היא 

רוצה גם למוסדות נוספים היא תצטרך, לפי מה שכתוב, 

לכל מוסד יש מספר אחר, אבל זה ככלל, זה 500 חתימות 
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תמיכה למרחבים ובנעמ"ת [...]. זה לגבי רשימה חדשה. 

כרגע יש לנו רשימה חדשה שקוראים לה סלע, שהגישה 

רשימות תמיכה ורשימת מועמדים לוועידה, עם ה-5,000 

חתימות, ואני לא רואה שום סיבה לא לאשר את רשימת 

סלע כרשימה חדשה, שיכולה להתמודד לוועידה. אז זו 

ההצבעה הראשונה שאני מציע שנקיים.  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: אז אני חוזר, אני חוזר על נוסח מה שאנחנו מעמידים 

להצבעה. לפני זה רק אני רוצה להגיד, אם אתם רוצים 

להגיב, לא חייבים, אם אתם רוצים להגיב למה ששי 

אמר, אז אתם יכולים להישמע גם, כל אחד שרוצה להגיב 

מוזמן להגיב. לא חייבים.  

אני אגיד באופן כללי לכל מה ששי אמר ואולי עוד יגיד  רז בן דור:  

בהמשך, זה איומים, פרובוקציות, הכפשות, [...] בסדר, 

כולנו מכירים את המשחק, זה בסדר.  

רז, ברוך הבא לוועדה, אני מזכיר ואומר עוד פעם,  עו"ד שי תקן:  

התקבלה פה החלטה בלתי חוקית-  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: לא, לא צריך-  

בניסיון השני לפסול את רשימת סלע-   עו"ד שי תקן:  

[מדברים ביחד]  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: נתתי לו להגיב-  

רז, אני לא מאיים,   עו"ד שי תקן:  

[מדברים ביחד]  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: שי, עכשיו אתה סתם בריב. שנייה-  

אני לא רוצה לאיים-   עו"ד שי תקן:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: לא, אבל אתה חוזר על הדברים. הוא ענה-  
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אני רוצה להגיד משהו אחר. רז, אני רוצה להגיד משהו  עו"ד שי תקן:  

אחר. אני פונה לחברי הוועדה, הלכנו כבר דרך מסוימת, 

אני מבקש מכם להתחיל לקבל החלטות בצורה עניינית, 

בצורה חוקית, שתאפשר את ההתמודדות הדמוקרטית, 

זה הכל.  

זה פה בשביל לקבל החלטה עניינית וחוקית. זה שתגיד  רז בן דור:  

אלף פעם שזו ועדה מוטה ופוליטית-  

אז למה אתם חוזרים בכם מההחלטה?   עו"ד שי תקן:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: טוב חאלס. שי, רק למען-  

אנחנו לא חוזרים בנו מההחלטה.   שלמה אביטן:  

אתה כן.   עו"ד שי תקן:  

אתה חוזר.   אריק נדב:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: תנו לו לדבר.  

[מדברים ביחד]  

דבר כמה שאתה רוצה. אני מבטיח שאני לא אפריע לך.   שלמה אביטן:  

[מדברים ביחד]  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: רגע, רז, עכשיו שלמה מדבר. חברים. שלמה מדבר, אל 

תפריעו.  

הוויכוח היה אם כן אותם 3,900 מינימום, פחות ה-245  שלמה אביטן:  

שהביאו כך או אחרת, אם זה היה מספיק בכדי לאשר את 

הסיעה או לא. על זה היה הוויכוח. בשלב מסוים, בשלב 

מסוים שי הודיע, אוקיי, אם זה ככה בואו נצביע על 

הרשימות כרשימות של כולנו. זה נרשם בפרוטוקול.  

זה לא נרשם בפרוטוקול, שלמה.   עו"ד שי תקן:  

זה נרשם.   שלמה אביטן:  

שלמה.   עו"ד שי תקן:  
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זה נרשם בפרוטוקול.   שלמה אביטן:  

זה נרשם הפרשנויות של רועי שרעבי, שצריך 500  עו"ד שי תקן:  

חתימות בכל מרחב וכל השטויות האלה, והצבעתם בעד, 

בצורה בלתי חוקית.  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: טוב, מספיק.  

אני לא אמרתי שום דבר, אנחנו סיעת כולנו סלע-   עו"ד שי תקן:  

תמשיך להגיד את זה כמה פעמים שאתה רוצה.   דובר:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: סיימת לדבר, שלמה? שי , אז בבקשה.  

[מדברים ביחד]  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: רז, אתה לא יכול להגיד לא להפריע ולהפריע. שלמה, 

בבקשה.  

יש פה, הסביר את זה היועץ המשפטי עכשיו על מה  שלמה אביטן:  

אנחנו מצביעים. כדי להתקדם, צריך קודם כל, להקים 

את הסיעה, סיעת סלע, ועל כך אנחנו נצביע היום. 

עכשיו, אחרי זה נעבור לסעיף הבא. כל אחד יאמר את 

דעתו. אז בואו נעשה את זה, באמת, אנחנו לא נחמם 

את האווירה, משתדלים מאוד, באמת משתדלים לא 

לחמם את האווירה. אבל אם רוצים לדחוף אותנו לזה, 

אנחנו יודעים לצעוק לא פחות. ארז בואו, יש הצעה של 

היועץ המשפטי, על מה להצביע.  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: בנימה אופטימית זו, חברים, לבקשת שי, אני רק רוצה 

להבהיר שמבחינתי בסיטואציה שבה תלויה ועומדת 

בקשה לביטול החלטה של ועדת הבחירות, יותר סביר 

שוועדת הבחירות מתכנסת ומקבלת החלטה אחרת. 

העובדה שנמצאים חלק מהאנשים וחלק מהאנשים לא, 

היא פחות דרמטית, כי כמוה כ-  
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היא לא רלוונטית.   בני עיני:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: כי הפה שאסר הוא הפה שהתיר, והפה הזה הוא יושב 

כאן מכוח היותו גוף שכונן בחוקה, ולא מכוח האנשים 

שמרכיבים אותו, שכמובן יכולים להיעדר, כל זמן שיש 

פורום יכולים להיעדר מהישיבה בלי לפגוע בתוקף 

ההחלטות שלו. בסדר, אני מעמיד להצבעה, את ההחלטה 

הבאה: מאשרים את הגשת המועמדות של רשימת סלע 

לוועידת ההסתדרות וועידת נעמ"ת, והכל בכפוף לכך כי 

הרשימה תבצע את כל התיקונים שהוצגו לה, וזאת עד 

לתאריך 13/04/22 בשעה 16:00 בצוהריים. אבל ארבע 

וזהו. ליל הסדר. מי בעד?  

פה אחד, פה אחד.   דובר:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: פה אחד?  

כן, פה אחד.   עו"ד יחיאל שמיר:  

תשאל מי מתנגד, מי נמנע.   דובר:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: מישהו מתנגד \ נמנע? אתם הצבעתם בעד. בסדר.  

 

2. אישור אותיות "לרשימת אם" מטעם סיעת כולנו ורשימת "סלע" 

 

עו"ד אורי קידר, יו"ר: בסדר חברים, ממשיכים הלאה. קודם כל, שי, אתם 

רוצים להכריז, להודיע, זה לא משהו שעומד להצבעה. 

אתם רוצים להודיע על רשימת האם, רשימת המועמדים 

שלכם?  

מה יש לי להודיע? הגשתי רשימה-   עו"ד שי תקן:  

שי, בוא נעשה את זה פשוט, עכשיו יש רשימה חדשה-   עו"ד יחיאל שמיר:  
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יש רשימה, היא רצה כסיעת אם של סלע וכולנו. לא צריך  עו"ד שי תקן:  

לאשר כרגע בנפרד את סיעת האם.  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: לא צריך לאשר, לא צריך לאשר, אבל מאחר ורשימת 

סלע, רק ברגע זה למעשה הוקמה, אז אם אתם רוצים 

להודיע, אני חושב בשביל הסדר הטוב שיש רשימת אם, 

שזו רשימת המועמדים שלה שכבר הגשתם אותה, אז 

אתה יכול להודיע את זה.  

אז אני-   עו"ד שי תקן:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: כדי שלא יהיה אחרי זה תקלות, אתה לא חייב, אבל 

שלא יהיו תקלות.  

אז אני אומר, אנחנו כבר הגשנו, במועד החוקי, את  עו"ד שי תקן:  

הרשימות שלנו, רשימה של סיעת אם. כל הטפסים 

בידיכם בישיבה הקודמת בכרך העבה. למען הסר ספק, 

אני אומר, שב ואומר, שאנחנו רצים כסיעת אם בהתאם 

לרשימות [...].  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: תודה.  

יש לנו עכשיו סיעת אם שמורכבת משתי סיעות. מסיעת  עו"ד יחיאל שמיר:  

כולנו ורשימת סלע. אני עוד לא מתייחס בכוונה לכינוי, 

כי זה נושא שידון בנפרד. ואותה רשימת אם הגישה 

רשימות מועמדים, גם למרחבים ולמרחבי נעמ"ת וגם את 

זה צריך לאשר. אני אזכיר שברשימת האם הזאת יש אך 

ורק מועמדים של כולנו, מכיוון שסלע לא הגישו רשימות 

מומחים לרשימות המועמדים [...] המרחבים. אז זהו, 

צריך לאשר עכשיו את רשימות המועמדים של סיעת 

האם.  
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עו"ד אורי קידר, יו"ר: אני מזכיר שאישרנו כבר את האותיות, חזק, אבל זה 

היה מין אישור כזה, לא אושרה הרשימה, אז אני מציע 

שנאשר את זה שוב. האותיות המבוקשות הן ח.ז.ק. זה 

מה שמופיע למעלה, ושם או כינוי הרשימה-  

בוא נפריד את זה. בוא קודם שיאושרו רשימות  עו"ד יחיאל שמיר: 

מועמדים, אחרי זה נדבר על אותיות וכינוי.  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: טוב.  

כרגע [...]   עו"ד יחיאל שמיר:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: [...].  

אני מבקש שלמען הסדר הטוב תהיה החלטה ברור.   עו"ד שי תקן:  

איתמר אביטן:  יש לי שאלה.  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: אוקיי, אין בעיה, אני יכול להעלות שוב להצבעה, למען 

הסדר הטוב.  

אני רוצה רגע להבין איפה אנחנו עומדים כרגע. בעצם  איתמר אביטן:  

ליושב ראש, הוגש מועמדות מטעם סיעת האם והוגש 

מטעם סיעת כולנו.  

לא, מטעם סיעת האם כולנו סלע.   עו"ד שי תקן:  

גם סיעת כולנו.   עו"ד יחיאל שמיר:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: היושב ראש.  

הוא חבר בסיעת כולנו. כולנו סלע. כמו שאתם  עו"ד שי תקן:  

מתמודדים כעוגנים.  

[מדברים ביחד]  

אני מנסה להבין איפה [...] אתה אומר ככה, הוא אומר  איתמר אביטן:  

ככה.  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: אתה מדבר על המועמדות ליושב ראש?  
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עכשיו אישרנו משהו, אני רוצה לדעת איפה אני נמצא  איתמר אביטן:  

עכשיו.  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: אבל המועמדות ליושב ראש?  

עכשיו אני שואל על היושב ראש, תיכף אני אשאל על  איתמר אביטן:  

ההתמודדות למרחבים, על הסיעה. זאת אומרת היושב 

ראש מתמודד מטעם, אנחנו אישרנו פה התמודדות 

מטעם סיעת כולנו בלבד-  

מה זה בלבד? מה זה בלבד? גם ארנון בר דוד חבר בעוגן  עו"ד שי תקן:  

והוא רץ מטעם סיעת האם, אבל אישרנו אותו-  

אבל אישרנו אותו את ארנון בר דוד כמטעם סיעת  איתמר אביטן:  

עוגנים. חילי, תסביר לי.  

אני לא יודע למה זה רלוונטי כרגע, אבל עופר עיני אושר  עו"ד יחיאל שמיר:  

מטעם סיעת כולנו.  

מה זה אומר?   שלמה אביטן:  

אבל למה זה רלוונטי כרגע?   עו"ד יחיאל שמיר:  

[מדברים ביחד]  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: אבל זה ליושב ראש.  

עכשיו אתה מוריד סייג. עכשיו אתה בסייג. רק רשימת  איתמר אביטן:  

כולנו, נכון? במרחבים אני יכול להצביע רק לכולנו.  

כן.   עו"ד יחיאל שמיר:  

[...] זה רק כולנו. אם אני לוחץ בפתק, אני לא חכם כמו  איתמר אביטן:  

כולם. אני מנסה להבין. הפתק שאני אצביע, אני אצביע 

רק למרחבים, אני מצביע למרחבים אני מצביע לכולנו.  

אין הצבעה רק למרחבים.   עו"ד יחיאל שמיר:  

[מדברים ביחד]  

ועידה ומרחבים.   שלמה אביטן:  
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עו"ד אורי קידר, יו"ר: לצורך העניין, אתה תצביע כולנו סלע. בהנחה שזה 

הכינוי שיאושר.  

אני מסתכל פה, שאני עברתי רף מסוים, שציינתי את  איתמר אביטן:  

המועמד ליושב ראש והמועמדות למרחבים [...] כולנו. 

אתה בא לפה ואתה אומר-  

המועמדים-   עו"ד יחיאל שמיר:  

[מדברים ביחד]  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: למיטב הבנתי, המועמדות היא של סיעת האם.  

אתם עכשיו רוצים להקים עוד סיעה, אתם.   איתמר אביטן:  

זו לא עוד סיעה, זה סיעת אם של שתי סיעות קיימות.   עו"ד שי תקן:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: אם אני מבין נכון את הטענה שלכם, הטענה שלכם 

היא שיש בתוך סיעת, בתוך רשימת האם כולנו סלע אין 

למעשה מועמדים מטעם סלע למרחבים. אבל זה לא 

אומר שסיעת האם אינה כולנו סלע. אוקי, בוא נניח, 

לצורך העניין, שסלע ניהלה משא ומתן עם כולנו, הגיעו 

להסדר כזה, שבמסגרתו כולנו היא הרבה יותר חזקה 

בהסדר. אבל השם נוסף. עדיין קוראים להם כולנו סלע. 

אנחנו רוצים לדון בשאלת הכינוי של סיעת האם 

למעשה, ולא איך בדיוק הם מחלקים ביניהם את יחסי 

הכוחות.  

אבל זו בדיוק הנקודה.   רז בן דור:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: אני מבין את הנקודה. אני רק אומר, אני רק רוצה 

לכוון את הדיון לגופו של עניין ולא לדיוני רקע.  

[מדברים ביחד]  

אני רוצה רגע, אני רוצה רגע-   רז בן דור:  
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עו"ד אורי קידר, יו"ר: שניה רגע, שניה רגע, סליחה רז. אני מקבל את זה 

לפני שאנחנו נכנסים לשאלת הכינוי, אני מבין שיש 

שאלה שנמצאת כרגע על השולחן, אז אני מבקש שנסיים 

קודם כל את עניין הרשימה, ונאשר את סיעת האם של 

כולנו סלע, לשבט או לחסד, בסדר? אתם מצביעים, אבל 

שהדבר הזה יהיה מסודר כדי שיהיה פה יישור קו. שלא 

יהיה-  

הדברים קשורים אחד לשני. אני רוצה רגע לחדד את  רז בן דור:  

העניין. זה לא רק עניין של, הדברים האלה קשורים אחד 

לשני, זה קשור למכתב הקודם וזה קשור למכתב 

ששלחתי גם בעניין ההסכם הקואליציוני. ויש פה סוג 

של אניגמה, ואני רוצה לנסות לקבל עליה הסברים, 

שאנשים יתייחסו לדבר הזה מתוך מידע מלא. יש פה שני 

דברים. קודם כל, הסיעה נקראת אמנם כולנו סלע, 

היחסים בין סיעת סלע לבין סיעת כולנו הם חסרי 

פרופורציה. אני לא בטוח שמישהו מכיר כאלה יחסים 

שיש 1.2 אחוז, 2.1 מתוך סיעה, והשם של הסיעה הוא 

חצי חצי באותו הגודל, באותו הכל, וזה השם של הסיעה, 

וזה אמור לגרום לאנשים להבין שהם מצביעים לסיעה 

חדשה, בעוד שהסיעה החדשה היא-  

אבל אתה עוד פעם מדבר על השם.   עו"ד יחיאל שמיר:  

והעניין השני, באותו הקשר, וזה דיברנו על היחסים בין  רז בן דור:  

שתי הסיעות, הדברים האלה קשורים אחד לשני. וזה 

נושא ההסכם הקואליציוני. צורף פה הסכם, אין פה 

בעצם כלום, הסכם שאומר אנחנו רצים יחד, יש מטעמנו 

מועמד אחד ליו"ר ההסתדרות, מועמדת אחת ליו"ר 
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נעמ"ת, וכל השאר אנחנו רוצים שתאמינו שאנחנו נחליט 

בהמשך. פשוט אין כלום. ואנחנו יודעים איך נראים 

הסכמים קואליציוניים, כמה מורכבת הסכמה פוליטית 

מהסוג הזה, במיוחד בנסיבות האלה, במיוחד בנסיבות 

שבהן היושב ראש היה אמור לרוץ בסיעה אחת ועבר 

לרוץ בסיעה אחרת. הסיעה אחרת נרשמה והסיעה האחת 

לא הצליחה למעשה עד היום להירשם כסיעה.  

היא הצליחה, הרגע הצבעת בעד.   עו"ד שי תקן:  

לא הצליחה עד היום אמרתי. ולא נתנו-   רז בן דור:  

לא הצליחה כי אתם מקבלים החלטות לא חוקיות.   עו"ד שי תקן:  

[מדברים ביחד]  

השאלה איך מקבלים החלטות בסיעה הזאת, מה-   רז בן דור:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: אם הטענה אבל שההסכם הוא פיקטיבי, וזו בעצם 

הטענה, אני לא בטוח שהסמכות נתונה לוועדת 

הבחירות. בעצם הטענה, שאתה רוצה לפסול את ההסכם 

הקואליציוני.  

אם יש לכם טענה בדיוק כמו שסלע הגישה עתירה  עו"ד יחיאל שמיר:  

לרשות השיפוט [...] ההסכמים הקואליציוניים של 

עוגנים, גם עוגנים יכולה להגיש עתירה דומה.  

חילי, אבל אנחנו לא שם. אנחנו עכשיו במקום שאנחנו  רז בן דור:  

צריכים לאשר [...] כרשימה.  

לא, אתה לא צריך לאשר אותה כרשימת אם, עוד פעם-   עו"ד יחיאל שמיר:  

[מדברים ביחד]  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: שנייה, בוא נעשה שנייה סדר, כי נראה לי מטפסים פה 

על איזה עץ שלא נטוע.  
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כרגע אושרה רשימה חדשה ששמה סלע. אושרה,  עו"ד יחיאל שמיר:  

אישרתם אותה. הרשימה הזו הגישה רשימת מועמדים 

לוועידה, וגם, ואנחנו יודעים לאן היא כשירה להתמודד. 

בנוסף, אנחנו יודעים שלפי סעיף 4 לפרק ט', רשימה 

חדשה וסיעה קיימת יכולה להודיע על ריצה במסגרת 

רשימת אם. הם הודיעו על ריצה במסגרת רשימת אם. 

רשימת האם מורכבת משתי סיעות- כולנו וסלע. עזבו 

רגע את השם. אלה שתי הסיעות ברשימת האם. רשימת 

האם, מצידה, הגישה רשימות מועמדים גם למרחבים. 

היות ולא הוגשו רשימות תמיכה במרחבים, לפי פרק ט' 

סעיף שבע נדמה לי, עדיין אפשר לאשר את הרשימות 

מועמדים האלה לכל המרחבים, בתנאי שלא יהיו נציגים 

של הרשימה החדשה, של רשימת סלע. זה מה שעשינו, 

בדקנו את הרשימות. נחום בדק שם שם, ראה שלא כלול 

שם אף נציג של סלע, ובאמת ברשימות המועמדים 

למרחבים אין נציגות של סלע. לכן, אנחנו צריכים לאשר 

גם את רשימות המועמדים למרחבים. נכון? זה עוד לא 

אושר, עד כמה שאני מבין. אני מציע שנאשר את זה 

עכשיו.  

אני ברשותך, אני רוצה שתחזור לעניין-   שלמה אביטן:  

איך בא כוח-   דובר:  

סליחה. לא יכול להיות, אני פותח פה אתה נכנס. אני  שלמה אביטן:  

רוצה בכל זאת לשמוע ממך, לגבי המועמדות ליושב 

ראש. יש פרוטוקול, הייתה עמדה ברורה שנאמרה גם על 

ידי בא כוחו של, בא כוחה של אותה רשימה, או רשימת 

סלע, שהוא לא יכול להתמודד מטעם סלע, מטעם כולנו 
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מותר לו. ואז כולנו אישרנו את המועמדות שלו, מטעם 

כולנו.  

מה זה קשור-   דובר: 

איך זה קשור כרגע-   עו"ד יחיאל שמיר:  

לא, לא, לא, אני שואל, שאלה, כי אני חושב שאנחנו  שלמה אביטן:  

רצים קדימה. הלא באיזשהו שלב אנחנו נבוא וניתקע. 

אתה תבוא ותגיד המועמדות של היושב ראש היא גם 

מטעם כולנו סלע.  

נכון.   עו"ד שי תקן:  

בבקשה.   שלמה אביטן:  

מה בבקשה? אבל המועמדות של ארנון לא מטעם עוגנים  עו"ד שי תקן:  

והוא לא חבר בעוגן. חבר'ה, אתם ממציאים פה המצאות 

הזויות.  

שהיועץ המשפטי-   שלמה אביטן:  

עופר עיני מתמודד, הוא מתמודד מטעם כולנו סלע,  עו"ד שי תקן:  

תתרגלו וניפגש בקלפי. תתרגלו ותפסיקו לפחד כמו 

חבורה של ילדות [...] שאומרות אוי אוי אוי.  

[מדברים ביחד]  

תתרגלו. תתרגלו ותתחילו לפעול בצורה חוקית  עו"ד שי תקן:  

ותתמודדו בקלפי ולא בתרגילים פוליטיים. עופר עיני, 

עופר עיני רץ.  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: חברים, בואו נעשה סדר.  

יש סיעת אם.   עו"ד שי תקן:  

שלמה מדבר. שלמה ברשות דיבור.   בני עיני:  
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כמו שלכם יש סיעת אם עוגנים, עם 12 סיעות, וארנון  עו"ד שי תקן:  

הוא חבר עוגן, והוא רץ מטעם סיעת האם. ובפתק 

שביקשת כתוב יו"ר סיעת עוגנים שהיא סיעת האם.  

תמשיך לנהל את הדיונים פה.   בני עיני:  

כן, מר בני עיני, מה יש לך לומר מר עיני?   עו"ד שי תקן:  

[מדברים ביחד]  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: בואו נעשה סדר, בואו נעשה סדר. יש את הנושא של 

שם וכינוי הרשימה. בסדר? חוץ מזה עוד סרח עודף, או 

לא כל כך עודף, שנשאר לנו מהישיבה הקודמת, היה שלא 

הצבענו על מה יהיה כתוב במסך ההצבעה של המועמדות 

לתפקיד היושב ראש.  

נגיע לזה.   עו"ד יחיאל שמיר:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: גם על אנחנו צריכים, זה הנושא אחר כך. בסדר? אז 

יש את השם והכינוי, אוקיי? שאני מבין, לא, זה פתק 

אחר, יש הצבעה על פתקים. בסוף השאלה, יש אם אני 

מבין נכון סיעת האם כולנו סלע רוצה שיהיה כתוב כולנו 

סלע על הפתק. אני שומע שיש כאן התנגדות לעניין הזה. 

נדון. מיד. בסדר? אנחנו רוצים לאשר את רשימת 

המועמדים קודם, כדי שלא יימצא חסר מן הספר. אחרי 

שנסיים עם זה, יש גם שאלה לגבי מה יהיה כתוב במסך 

ההצבעה של המועמדות לתפקיד יושב הראש. הפתק 

הצבעה ליושב ראש, מה יהיה כתוב עליו. על זה אנחנו 

נדון וועדת בחירות תאשר. אז בואו ברשותכם נחזור 

אחורה, ראשית לאשר את רשימת המועמדים של סיעת 

האם כולנו סלע. אני יכול להעלות את זה להצבעה?  

זה רשימת אם. אל תגיד את השם.   עו"ד יחיאל שמיר:  
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עו"ד אורי קידר, יו"ר: הוגשה לנו רשימה כזו, כתוב כולנו סלע. ככה הם 

קוראים לעצמם.  

רשימת האם הכוללת את הסיעות כולנו והסיעה החדשה  רז בן דור:  

שנולדה היום.  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: אני לא חושב, אני, במסמך הזה, אני לא חושב שיש 

בסמכות לוועדת הבחירות להגיד מה יהיה כתוב.  

כן, אבל זה הוגש עוד לפני שאושרה הרשימה החדשה.   עו"ד יחיאל שמיר:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: נכון, נכון.  

זה ברור שהכוונה היא שזה מטעם-   עו"ד יחיאל שמיר:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: הרשימה המתכנה כולנו סלע, בסדר? מה שאני מבקש 

שתאשרו / לא תאשרו את רשימת המועמדים של סיעת 

האם המכנה עצמה, כולנו סלע.  

אני מציע לנסח את זה אחרת, אני מציע לנסח שאנחנו  רז בן דור:  

מביאים להצבעה את הרשימה מטעם סיעת כולנו וסיעת 

סלע, שהודיעה על כוונתה לרוץ במשותף. למעשה שם 

הסיעה הוא עולה עכשיו לדיון, אלא אם כן נצביע עליו 

קודם.  

שזה פותר את העניין.   איתמר אביטן: 

עו"ד אורי קידר, יו"ר: בסדר, אני ברשותכם, התייעצות?  

כן.   עו"ד שי תקן:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: לא, אני-  

יש הצבעה?   עו"ד שי תקן:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: עדי, שלמה, אנחנו יכולים ללכת להצבעה?  

הצבעה על מה?   עדי זמיר:  



 

 

  7.3.2022 ועדת בחירות                                               

 

עמוד 23 מתוך 54 
נוצר על ידי   

 

23ק

עו"ד אורי קידר, יו"ר: בגלל זה אני רוצה שתהיו קשובים. על אישור רשימת 

המועמדים, של, במסגרת סיעת האם של רשימת כולנו 

ורשימת סלע. סיעת כולנו ורשימת סלע.  

מה לתקן-   דובר:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: לא, מה יש לתקן, עכשיו מאשרים את רשימת 

המועמדים.  

זו ההצעה של רז, מה הבעיה?   עו"ד יחיאל שמיר:  

אין בעיה.   עדי זמיר:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: אז אני מעמיד להצבעה את ההחלטה שתאושר, סליחה, 

תאושרנה רשימות המועמדים של סיעת האם, המורכבת 

מסיעת כולנו ורשימת סלע לוועידה ולמרחבים.  

ותזכיר את מה שהיה בישיבה הקודמת, שלא הרשימות  נחום אסד:  

שהוגשו כרשימות, כי היו גם כפולים, היו כאלה שהם 

לא חברי הסתדרות, היו כאלה, בכפוף לתיקונים.  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: הכל בכפוף לתיקונים, שיתבצעו עד 13/4 בשעה 16:00.  

בשינויים, ולא מעבר לזה. מבחינתי זהו, שלא ייווצר  נחום אסד:  

מצב אחרי התיקון.  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: טוב, אחרי שאישרנו את זה-  

הם לא הצביעו.   עו"ד שי תקן:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: סליחה. מישהו לא הצביע?  

הייתה הצבעה? אני לא ראיתי.   עו"ד שי תקן:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: אוקיי, אז בבקשה תצביעו.  

נו, מי בעד? תצביעו.   דובר:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: מי בעד? בעד 12 בעד, 13 בעד. לא, לא, לא הצביע 

ושלמה לא הצביע. חברים מהתחלה. מהתחלה, שנייה. 
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מי בעד? מי בעד ההצבעה? מהתחלה. פה אחד? פיני, 

אתה גם בסיבוב הזה משתתף?  

הצבעתי. הצבעתי.   פיני קבלו:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: תשים בקופה כמו כולם. טוב, אז פה אחד, התקבל. 

ברוך השם.  

 

3. דיון בכינוי המבוקש לסיעת האם על רקע מכתבו שלך ב"כ סיעת עוגנים  

 

עו"ד אורי קידר, יו"ר: הלאה, שאלת הכינוי. אפשר לעשות את זה יחסית 

פשוט, ואפשר לעשות יותר מורכב. אני ברשותכם אגיד 

לכם, איך אני רואה את הדברים. הכינוי נועד לבדל עבור 

הבוחר את הסיעות המתמודדות זו מזו. באותה הזדמנות 

הוא גם אמור להגיד דברים טובים על הסיעות, אבל 

בגדול, זה המטרה שלו מבחינת המינימום, מבחינת 

לעבור את הרף. כדי שלא תהיה הטעיה. בגדול, הרעיון 

הוא שכל אחד בוחר מה הוא רוצה שייכתב, וכל זמן 

שהדבר הזה לא דורך לסיעה אחרת או רשימה אחרת הוא 

על האצבעות, אז נוטים לאשר את זה. ככה זה בדרך כלל 

עובד. והסיבה לזה, כמו שאתם יודעים, זה שהזכות 

להיבחר ולבחור, אבל כאן אנחנו ממש [...] בגרעין הקשה 

של הזכות להיבחר, היא זכות מאוד מאוד חשובה, מאוד 

דומיננטית. ההתערבות, ההגבלות עליה הן מאוד קשות 

ודורשות רף הוכחה מאוד קשה. ובדרך כלל מאוד קשה 

להטיל מגבלות על מה מפלגה או רשימה או סיעה בוחרת 

לספר על עצמה. אני אומר כל זמן שזה לא דורך על 

האצבעות של סיעה אחרת, בהקשר הזה דומני שכולנו 
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סלע זה שם שככל הנראה לא נופל מתחת לרף המשפטי, 

איזשהו מינימלי, וגם בודקים אותו בדווקנות. ולכן 

המלצתי לוועדה היא שתאשרו את השם כולנו סלע 

ותמנעו עוד התעסקויות מיותרות שיש לי גם מחשבה 

איך הם יגמרו.  

אפשר שאולי גם היועץ המשפטי יתייחס?   עו"ד שי תקן:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: אני פותח את זה לדיון.  

אבל אני רוצה שהיועץ המשפטי-   עו"ד שי תקן:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: אז אתה רוצה. מר תקן, עם כל הכבוד. כן, בבקשה.  

אני דורש שהיועץ המשפטי יתייחס.   עו"ד שי תקן:  

[מדברים ביחד]  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: שי, מספיק.  

סליחה-   עו"ד שי תקן:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: לא, לא סליחה.  

אורי, אתה מחליט פה הצבעה לא חוקית.   עו"ד שי תקן:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: בסדר. מכאן ועד סוף הישיבה, בבקשה, כל מי שרוצה 

זכות דיבור, שיצביע. ומי שלא יצביע, לא יוכל לדבר. 

בסדר? רוצים להתנהג כמו גן? יפה, חכה לתורך. בבקשה.  

אני מבין שכמו שסיעת סלע שאוחזת 60 מועמדים רוצה  רז בן דור:  

להתגדר ב-50 אחוז משם הרשימה, אז גם שי, שהוא על 

תקן משקיף, רוצה לנהל את הישיבה בשם כל הנציגים. 

מאוד יפה. זה בעיקר משליך על מה שאני הולך להגיד 

בעניין הזה, וחשוב שזה יישמע לפני שהיועץ המשפטי 

[...]. תראו יש לנו פה, להבנתי, בעיה של משבר זהות. כי 

התחלנו את הדרך עם יו"ר שרצה להתמודד בשם סיעה 

שלא היו לה מספיק ממליצים. אחר כך, השאלה נשאלה 
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קודם, ואישרתם את זה, שהיו"ר מתמודד בשם סיעת 

כולנו, בחר להתמודד בשם סיעת כולנו. הוא הנציג של 

כולנו לתפקיד יושב הראש. הייתה, החליטו כנראה, 

מסיבות כאלה ואחרות, [...] סיעה חדשה. לא יודע למה. 

זה זכותו של כל אחד להקים סיעה חדשה, אם הוא עומד 

בתנאים, היום אישרנו את הסיעה. אבל יש פה איזשהו 

קושי, והקושי הוא שאני בא בתור בוחר, יבוא מישהו 

כבוחר להחליט האם הוא מצביע לרשימה הזו, הוא יטעה 

לחשוב שרשימת סלע היא יש לה איזשהו משקל סגולי 

משמעותי ברשימה המשותפת. הבוחר לא יודע לספור 

את מספר המועמדים, הוא לא יודע לספור את החלק 

היחסי מתוך החברים, מתוך המועמדים לוועידה, לא כל 

שכן מתוך מועמדים לכלל המוסדות. האחוז הזה הוא 

מזערי, ויבוא הבוחר ויחשוב בטעות שהוא מצביע עבור 

סיעת סלע בתוך הרשימה המשותפת בעוד בפועל הוא 

מצביע עבור סיעת כולנו, שגם היו"ר הוא מטעמה, וגם 

98% אחוז מהחברים הוא מטעמה. אנחנו חושבים 

שהדבר הזה הוא בהחלט משהו שעלול להטעות את 

הבוחר.  

למה, יש הגבלה בחוק?   אריק נדב:  

אל תפריע.   דוברים:  

יש איזה הגבלה?   אריק נדב:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: אריק, אריק.  

[מדברים ביחד]  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: תדבר בתורך. הלאה. כן. חלאס.  

אתה-   אריק נדב:  
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עו"ד אורי קידר, יו"ר: לא, די, נו אריק.  

אין שום הגבלה לזה.   אריק נדב:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: אריק, לא יכול להיות.  

תמשוך זמן.   אריק נדב:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: לא, לא, לא, לא, זה לא יקרה. אף אחד לא ידבר, או 

לפחות אני אדאג שאת אף אחד לא ישמעו, אלא אם כן 

הוא קיבל רשות דיבור.  

אז תסביר לו את זה.   אריק נדב: 

עו"ד אורי קידר, יו"ר: יש לך יתרון, שאתה נמצא לבד מסיעתך, ולכן יותר 

קשה לי להוציא אותך. אבל פשוט תחכה לתורך. יתנו לך 

להגיד הכל. אם אתה לא נותן לקיים דיון אז, אתה תדבר 

כשאני אתן לך לדבר, פשוט מאוד. אף אחד לא מונע ממך, 

פשוט אל תעשה את זה על דברים של מישהו אחר. כן 

בבקשה.  

כמו שאמרתי קודם, הדבר הזה מתחבר גם לנושא ההסכם  רז בן דור:  

הקואליציוני. אם היינו יודעים מה מערכת היחסים 

האמיתית בין סיעת [...] מה ההתחייבויות ההדדיות, מה 

ההסכמות המלאות ביניהן, אפשר היה גם להבין מה 

משקלה הסגולי של סיעת סלע. יכול להיות, דרך אגב, 

שנגלה שאנחנו טועים ולמרות שלסיעת סלע יש לה שני 

אחוזים, והשם דרך אגב מרמז על זה, ולמרות שסיעת 

סלע יש לה שני אחוזים, משקלה הסגולי בהחלטות של 

הרשימה המשותפת הוא משקל גדול יותר. יכול להיות 

שנגלה את זה. אבל עד שלא נגלה את זה ועד של יחשפו 

את ההסכם האמיתי ביניהם, אני חושב שלבוא ולתת 

למצביעים שם של רשימה, סוג שלא אמיתי, שסלע היא 
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פסיק מתוך הרשימה המשותפת, זה בעיניי מהווה 

הטעיה. ראיתי את המכתב של עורך דין וינברגר, ואני 

את הפסיקה אנחנו מכירים אבל היא לא רלוונטית 

למקרה הזה. הפסיקה מדברת אכן על מקרה שבו יש שם 

של סיעה שהוא דומה עד כדי להטעות לשם של סיעה 

אחרת. זה לא האירוע פה ולא על זה אנחנו מלינים. ולכן, 

כל הפסיקה הזאת היא לחלוטין לא רלוונטית. השאלה 

היא באמת שאלה של, אנחנו חושבים שכאשר מכנים 

סיעה באופן סימטרי, כולנו סלע, בעוד שסלע זה אולי 

הנקודה בסוף של הכולנו ואולי גם זה לא, זה מטעה. 

כולנו מבינים את הרציונל פה, אבל, אולי יסבירו לנו 

אותו.  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: - יש מישהו נוסף, לפני שאני אתן לחברים הנכבדים 

מכולנו סלע להגיב, יש עוד מישהו שרוצה להתבטא 

בעניין הזה? לא? בבקשה, אריק.  

לא בשלב הזה.   שלמה אביטן:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: אוקיי, בכל עת, כל מי שירים את ידו אני אתן לו לדבר. 

כן?  

טוב, אני אתייחס.   עו"ד שי תקן:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: אתם יכולים גם שניכם אם אתם רוצים.  

אנחנו נראה. הגשנו לוועדה את חוות דעתו של עורך דין  עו"ד שי תקן:  

עמיחי ויינברגר. חשוב להדגיש שמשרד ויינברגר ברטנטל 

לטעמי לפחות, זה משרד עורכי הדין [...] בדיני מפלגות 

ופוליטיקה בישראל, עובדים עם כל המפלגות הגדולות, 

כולל רוב המפלגות שאתם חברים בהן, כמו הליכוד 

וכולי. יש טעם אחת בלבד לפסול כינוי, וזה אם הכינוי 
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מטעה את הבוחר לחשוב שהוא מצביע למפלגה אחרת. 

במערכת בחירות הזאת אין שום סיכוי שזה יקרה, מכיוון 

שבסופו של דבר 12 הסיעות-  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: גם אם הוא פוגעני.  

גם אם הוא פוגעני. גם אם הוא פוגעני, תודה. יש פה  עו"ד שי תקן:  

בסופו של דבר שני פתקים, פתק שלכם ופתק שלנו. אף 

אחד לא יכול להתבלבל בשום צורה. 12 הסיעות 

שמרכיבות אתכם, רצים בפתק אחד, באותה מידה 

יכולתי להגיד שזה מטעה לקרוא לכם רק עוגנים, כי אף 

אחד לא יודע שהוא מצביע גם לחדש, נכון? אבל חדש 

חלק מכם, או ש"ס, או הליכוד. ושברירי האחוזים של 

חדש והליכוד אצלכם הם לא שונים משברירי האחוזים 

שאתם טוענים אצלנו. זכותנו לרוץ כשתי סיעות. שתי 

הסיעות אושרו, השם שלנו הוא כשם הסיעות. אין בו 

שום הטעיה, סיעה אחת קוראים לה כולנו, סיעה אחת 

קוראים לה סלע. כולנו, היותר גדולה, השם שלה מופיע 

קודם. אין בזה שום הטעיה ולא יכולה להיות בזה שום 

הטעיה. אם היינו קוראים לסיעה, סתם להסביר, אם 

מישהו פה באמת לא מבין , כי אני חושב שאתם מבינים 

היטב ורק רוצים לקבל פה החלטות פוליטיות, אבל אם 

היינו קוראים לסיעה כולנו מח"ל, או קוראים לזה כולנו 

צדק חברתי, אז זו הייתה הטעיה. אבל כשאנחנו קוראים 

לזה בשם של הסיעות שלנו, אין בזה שום הטעיה. כל מה 

שאתם מנסים לעשות, וזה ניסיון שלישי, לפסול את 

ההתמודדות של סיעת סלע. הניסיון הזה כשל ויכשל. אם 

אתם רוצים לקבל עוד פעם החלטות בלתי חוקיות, 
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תקבלו, אנחנו נלך לרשות שיפוט וזה יתוקן, ועוד פעם 

אולי תתקפלו, כמו שאתם מתקפלים היום.  

גם אתה יודע להתקפל.   דובר:  

אני לא הפרעתי, לא הפרעתי. אני מודה לרז שהוא דיבר  עו"ד שי תקן:  

את טענותיו בצורה רגועה, למרות שהוא אומר הפוך 

ממני. תנו לי להגיד את הדברים, הצעקות האלה 

והבריונות הזאת לא תעזור.  

הבריונות באה ממך, לא מאף אחד אחר.   דובר:  

עו"ד שי תקן: היא לא באה ממני. אז למה הפכת את ההחלטה שלך מפעם 

שעברה? כי היא הייתה כל כך חוקית? לא, זה לא, 

סליחה.  

[מדברים ביחד]  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: חברים, אני מבטיח לכם נאמנה שוב, מי שיצעק, ישמעו 

אותו אבל לא ישמעו מה הוא אומר. בוא נמשיך, כן.  

זה מוחל לפי הוראות הדין. אמר לכם אורי, יו"ר הוועדה,  עו"ד שי תקן:  

שכידוע, היו לנו הסתייגויות ממנו, אבל אני חייב להגיד 

שגם בישיבה הזאת הוא עושה את מלאכתו נאמנה. ואני 

מבקש גם שהיועץ המשפטי, חילי, יגיד גם את דעתו על 

חוקיות מה שאתם רוצים להצביע. אני אומר לכם זה לא 

חוקי. אני אגיד יותר מזה, יש לכם אינטרס פוליטי 

מובהק שמוביל אתכם. יש כבר קמפיין שהוא כבר 

חודשיים באוויר תחת המותג כולנו סלע. המטרה שלכם 

לפגוע בסיכויי התמודדות הפוליטית. לא מסתתר 

מאחורי זה שום דבר אחר. ולכן אני אומר לכם, החלטה 

שאתם רוצים להצביע היא לא חוקית, אל תצביעו אותה, 

כדי שלא תצטרכו להתקפל עוד פעם. תקשיבו ליועץ 
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המשפטי וליו"ר הוועדה ותצביעו בצורה הגונה וננהל 

מערכת בחירות הגונה, ונתמודד בקלפי וכולי. אני רק 

רוצה להגיד עוד הערה אחרונה, לגבי ההסכמים 

הקואליציוניים, א' הנושא הזה, לא בסדר היום של 

הישיבה, קיבלתי את המכתב לפני, שעה לפני שבאתי 

לפה. אבל אני כן אגיד שתי מילים על זה. תתביישו לכם. 

אני, בישיבה הקודמת טענתי שאתם מפרים את החוקה, 

שלמה, שיש לכם הסכמים קואליציוניים חתומים ואתם 

מאשרים שהם חתומים, ואתם בוחרים לא להגיש אותם. 

אנחנו עתרנו את זה לרשות שיפוט. אנחנו, בשונה מכם, 

הגשנו את ההסכם הקואליציוני שלנו. זה ההסכם, אין 

בלתו. בשונה מכם, אנחנו מאמינים אחד לשני, ועובדים 

באמון ולא עושים חלוקת תפקידים וג'ובים מראש, זה 

ההסכם הקואליציוני, וזכותנו לעשות איזה הסכם 

קואליציוני שאנחנו רוצים, והגשנו אותו. אתם, איך 

אתם מעיזים לטעון נגד ההסכם שלנו כשאתם מסתירים 

את ההסכם שלכם? יש עתירה שקבועה לדיון ברשות 

שיפוט ביום רביעי, ושם ,לכל הפחות תחויבו להגיש את 

ההסכמים. אני אגב אומר לכם, עתרנו לסעד שבגלל 

שאתם לא מגישים את ההסכמים הקואליציוניים אתם 

לא יכולים לרוץ כסיעת אם.  

אז אתה מסכים שאם יתברר שההסכם הקואליציוני הזה  רז בן דור:  

הוא לא ההסכם היחיד שלכם, אתם לא רשאים לרוץ?  

אני מודיע לך, רז, תסתכל עליי טוב, אני ערכתי את  עו"ד שי תקן:  

ההסכם הזה, ואני מודיע לך שזה ההסכם ואין בלתו.  
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עו"ד אורי קידר, יו"ר: שנייה, אני רוצה לחסוך לכם, ההסכם הקואליציוני של 

עוגנים הוגש לפני שעה קלה לוועדת הבחירות, הוא יעלה 

היום, נכון? באתר של ועדת הבחירות, אז יהיה לכם 

אותו-  

תן לו לראות איך נראה הסכם קואליציוני אמיתי.   רז בן דור:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: חברים.  

לא, ככה נראה הסכם קואליציוני-   עו"ד שי תקן:  

[מדברים ביחד]  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: חברים, אני מזכיר לכם שלמרות שלכולנו השיח הזה 

נעים ופורה, אנחנו התכנסנו כדי לקבל החלטות, גם 

בסופו של דבר אני אבקש מחילי גם להסביר את המצב 

מבחינה משפטית, ואחרי זה אני מבקש שנתכנס להצבעה 

על שאלת הכינוי.  

מישהו רוצה להתייחס או? תראו, אני שמעתי את רז וגם  עו"ד יחיאל שמיר:  

קראתי את המכתב שלו היטב, והקשבתי טוב לשי 

ולמכתב של עורך דין ויינברגר וגם למה שאורי אמר. אני 

מסתכל על זה קצת שונה, אני חושב שאנחנו צריכים 

להסתכל על זה בעיניים של סבירות. ו השאלה האם 

החלטה שתתקבל, אם לאשר או לא לאשר, נופלת לתוך 

מה שנקרא מתחם הסבירות, או שהיא תהיה לא סבירה 

באופן קיצוני. עכשיו, יש כאן סיטואציה באמת מאוד 

מיוחדת. יש כאן רשימה, רשימת אם שמורכבת בסך הכל 

משתי סיעות, כאשר סיעה אחת היא רשימה חדשה, שלא 

הגישה בכלל מועמדים, לאף לא אחד מהמרחבים, ואם 

אני ככה מסתכל, הייתה לי שיחה עם נחום, אז פחות או 

יותר הבחירות האלה הן על 6,000 מועמדים נבחרים, 
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בסדר גודל גס, אז יש מטעם סיעת סלע 60 בערך. זאת 

אומרת זה בערך אחוז מכלל המועמדים בכל הבחירות 

האלה. אז, ועוד פעם, הם החליטו לרוץ במסגרת רשימת 

אם שסלע שהיא אחוז, כמו שאני אומר, תופסת פה, 

לפחות בשם, זה נראה שווה בשווה. כי הכינוי שהם 

מבקשים זה של שתי הסיעות, גם של סלע וגם של כולנו 

ולא שם אחר. נגיד עוגנים, אפשר להגיד שזה שם אחר 

מהרכיבים שלה. סלע כולנו זה לא שם אחר, אז כאן יכול 

להיות שבאמת אני יכול להבין את הטענה שעורך דין רז 

העלה במכתב. שוב, אני ניסיתי לחפש פסיקה, זה נכון 

מה ששי אמר על מבחן הוודאות הקרובה. זה בעיקר נגע 

לשם של מפלגה שעלול להטעות, שם כאילו שחושבים 

על מפלגה אחרת. אין ספק שאין חשש פה להטעיה של 

מישהו שיבוא להצביע לכולנו סלע יחשוב שהוא יצביע 

לעוגנים. זו לא, אבל זה לא הרציונל של טענת ההטעיה, 

אם אני הבנתי את רז נכון, שמועלית כאן, אלא שמישהו 

יבוא בפתק והוא חושב שהוא מצביע במרחבים לנציג 

מסלע, ובעצם אין לו אף נציג מסלע במרחבים וגם 

במוסדות האחרים זה באחוז מאוד מאוד נמוך. אם 

הבנתי אותך נכון.  

וגם שהוא חושב שהוא מצביע לאיזו מפלגה חדשה או  רז בן דור:  

לסיעה חדשה שיש לה תוכן, בעוד שבפועל זה כמו 

שהעכבר והפיל הולכים במדבר, מסתכלים אחורה, 

והעכבר אומר לפיל, תראה כמה אבק אנחנו עושים. זה 

בערך אותו דבר.  
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תראו המקרה הכי קרוב שאני הצלחתי למצוא, שוב,  עו"ד יחיאל שמיר:  

מקרה כזה לא מצאתי, אני אומר, זה מקרה ייחודי, אבל 

היה את הבחירות לעיריית רמת השרון, של רשימה 

שהכינוי שלה היה בראשות רוכברגר, ואחר כך הם תיקנו 

את זה מיסודו של רוכברגר, משהו כזה. ובית משפט פסל 

את השם, את הכינוי הזה ואמר רוכברגר לא מתמודד 

בבחירות האלה, הוא לא שחקן בבחירות האלה אז אתם 

לא יכולים לשים את השם שלו ככינוי. שוב, זה לא אותו 

מקרה, אבל אולי זה קצת קרוב ונותן לנו איזושהי 

אינדיקציה. עוד פעם, אני חושב שמתחם הסבירות הוא 

רחב. אם הייתי חושב שיש כאן משהו שהוא חורג בצורה 

קיצונית ממתחם הסבירות, אז הייתי מניף פתק אדום. 

אני לא חושב, כרטיס אדום. אני לא, אני חושב שאפשר, 

אני חושב שהחלטה כזאת עדיין במתחם הסבירות. היא 

לא בלתי סבירה באופן קיצוני, זאת העמדה שלי.  

יש לי רק שאלה, שכולם ישמעו, האם אי פעם  עו"ד שי תקן:  

בהיסטוריה שאתה מכיר, נפסל שם של סיעה במוסדות 

ההסתדרות [...]? לטעמי לא, מעולם לא. ולכן אני שב 

ואומר שכל המטרה פה היא להשיג יתרון טקטי פוליטי, 

של פסילת הכינוי סלע, כמו שניסו לפסול אותו בשני 

סבבים קודמים. האם אי פעם בעבר שונה שם של סיעה 

מהנימוקים האלה?  

אני לא מכיר. אני לא מכיר משום נימוק שנפסל שם. לא  עו"ד יחיאל שמיר:  

מהנימוקים-  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: קודם דיברת, עוד לפני שחילי דיבר על [...] יו"ר 

הוועדה והיועץ המשפטי, אז ההנחה הזאת הייתה 
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מוקדמת מידי. obviously יש פה איזשהו פער באיך 

שאנחנו תופסים את העניין. כן.  

אהלן, שלום, צוהריים טובים לכולם. [...] גם כדי  רועי שרעבי:  

להתמודד במרחבים אז לא צריכים להחתים 500 תומכים 

לפי ההחלטה.  

נכון, זה מה שהצבעתם.   עו"ד שי תקן:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: לא כדי להתמודד, כדי שרשימת סיעת האם תתמודד.  

פעם שעברה באתם והסברתם שאפשר להתמודד אך ורק  רועי שרעבי:  

לוועידה, מבחינה משפטית. עכשיו אתה בא ואומר, כדי 

להתמודד למרחבים, נכון, אמרתם פעם שעברה, צריך 

להביא חתימות של 500 תומכים. עכשיו אתה בא ואומר, 

לא צריך את החתימה של ה-500. צריך להתמודד 

למרחבים בלי 500.  

מי יכול להתמודד? כולנו יכולה להתמודד למרחבים,  עו"ד יחיאל שמיר: 

אני, עוד פעם, צריך להבין-  

אבל רגע, אם אני בא בתור סיעה-   רועי שרעבי:  

סיעה, אנחנו, באמת זה קשור-   עו"ד יחיאל שמיר:  

[מדברים ביחד]  

למה יכול להיות שהליכוד יחליט פעם הבאה להתמודד  רועי שרעבי:  

לבד, ואני לומד עכשיו איך אני עושה כל מיני מהלכים 

כאלו ואחרים, עם סיעות חדשות, הכל, אני אוהב לדעת. 

בגלל זה אני עד עכשיו שתקתי, ואני רוצה לשמוע. אז 

אני יכול להקים סיעה, עם 5,000 חתימות. ואז הם 

מתחברים לליכוד, ואז הם יכולים גם להתמודד 

במרחבים, בלי ה-500 תומכים במרחבים. זה מה שאתה 

בא ואומר.  
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לא. הנציגים של הסיעה חדשה שהקמת לא יתמודדו  עו"ד יחיאל שמיר:  

במרחבים.  

עוד פעם-   רועי שרעבי:  

זה בדיוק מה שהם עשו כאן.   עו"ד יחיאל שמיר:  

אבל עוד פעם, אני בא עם שם של שתי סיעות, הליכוד  רועי שרעבי:  

עם עוצמה, לא משנה, אז הבוחר מגיע וחושב שהוא 

מצביע לשתי הסיעות.  

בסדר, אבל זה מה שרז אמר.   עו"ד יחיאל שמיר:  

אבל טכנית, הוא מצביע לסיעה אחת בלבד.   רועי שרעבי:  

זאת הטענה, זו הטענה שלכם.   עו"ד יחיאל שמיר:  

לא, עוד פעם, אני בא ואומר, האם יש פה בעיה? אתה  רועי שרעבי:  

יודע, אנחנו לא באים לפסול, לא פה, לא כלום, גם פעם 

שעברה שאמרתי, שילכו עם כולנו ויתמודדו, ואישרנו 

את המועמדים. אני בא שואל משפטית, באמת, ללמוד 

את הנושא.  

אז אני אסביר לכם מאיפה הבעיה הזאת נובעת. יש פתק,  עו"ד יחיאל שמיר:  

יש שני פתקים בבחירות האלה. פתק ליושב ראש ופתק 

לוועידה. אין פתקים נוספים למרחבים. מהרגע שאתה 

מצביע לוועידה, משם נגזרת ההצבעה שלך למרחב. 

עכשיו-  

אבל פעם שעברה, פעם שעברה, אמרתם בחוות דעת  רועי שרעבי:  

שלכם, אני מאוד מכבד אותה, אני לא הסכמתי איתה, 

והנה תראה גם למה לא הסכמתי איתה, אתם באתם 

ואמרתם למרחבים לא ניתן להתמודד, אלא אם יש 

חתימה של 500. מה יוצא עכשיו בסיטואציה הזאת? שלא 

יהיו חתימות של 500 תומכים, אבל הסיעה, מתמודדת 
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במרחבים. כי אם אני בא לבחור, אני רוצה לבחור בסלע, 

אני בוחר כולנו סלע. אני יודע שיש מועמדים של סלע 

במרחבים. אתה לא רושם על הפתק, אתה בוחר כולנו 

סלע אבל זה הולך רק לכולנו, כי סלע לא מתמודדת. 

תראה איזה קונפליקט יש פה משפטי. אם הם היו באים 

ואומרים שהם בוחרים רק כולנו, אז אין בעיה, אבל אני 

בא ואומר, האם בפעם הבאה אני יכול להתחבר לסיעות 

שהן יתמודדו במרחבים, ועם השם שאני אביא של מספר 

סיעות שלא יכולות להתמודד במרחבים, האם אני רשאי 

להתמודד? זו השאלה המשפטית שאני שואל פה.  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: אם היה רק מרחב אחד שבו סלע לא מתמודדת, היא 

הייתה מגישה לכל המרחבים, חוץ מאחד, אז היית אומר-  

[...] זה מה שאני אומר.   רועי שרעבי:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: לא, רגע, אז היית אומר, אבל הבוחרים באותו מרחב 

מה הם עושים?  

אנחנו תמיד הולכים ומסתכלים על צורה מידתית ועל  רועי שרעבי:  

הסבירות שיש, נכון? אבל פה הסבירות-  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: אבל פר מרחב זה אפס או אחד, זה לא בא בתוך מתחם.  

אבל פה הסבירו דווקא, במתחם הסבירות בא דווקא למה  רועי שרעבי:  

שאני טוען. למה? כי אין שום מרחב שיש מועמדים.  

עו"ד יחיאל שמיר: אבל זה מה שאני אמרתי. בסדר, זה בדיוק העניין, לכן אני 

חושב שזה לא בלתי סביר באופן קיצוני.  

מה לא בלתי סביר?   רועי שרעבי:  

עו"ד יחיאל שמיר: טענת ההטעיה שאתה מעלה, היא לא בלתי נתפסת על 

הדעת. אני יכול להבין מה יש שם.  



 

 

  7.3.2022 ועדת בחירות                                               

 

עמוד 38 מתוך 54 
נוצר על ידי   

 

38ק

אני רוצה לשאול, כשמועצת המרחב מתכנסת, אחרי  רז בן דור: 

הבחירות, הם יכולים להציג מועמד להצבעה?  

לא. סלע לא.   עו"ד יחיאל שמיר:  

מי כן?   רז בן דור:  

לא, טוב לדעת את הדברים.   רועי שרעבי:  

[מדברים ביחד]  

יו"ר מרחב.   רז בן דור:  

יו"ר מרחב זו כבר שאלה אחרת, זה לא קשור כרגע  עו"ד יחיאל שמיר:  

לוועדת בחירות.  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: לא מצביעים ליו"ר מרחב.  

[מדברים ביחד]  

לא, הוא לא דיבר, הוא דיבר על רשימת המועמדים  עו"ד יחיאל שמיר:  

למועצת-, מועצת המרחב אמרנו, לא יהיו נציגים שלה.  

[מדברים ביחד]  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: אני, אוקיי-  

האם יש פתרון, פרקטי, טכני, שיבהיר לבוחרים? למשל,  רז בן דור:  

שמי שמצביע בפתק של כולנו, לא מקבל מועמד של סלע 

למרחבים. האם יש דרך להבהיר את הדבר הזה? אתה 

יודע, החשש הוא באמת שמנצלים את הזכות הזאת 

שנקרא לבחור את השם כדי אחד קצת [...] שמדובר 

בעצם בסיעה חדשה, ושתיים, כדי להתגבר על דרישה 

של חתימות, או שהדבר הזה יכול להיפתר בדרכים 

אחרות? אנחנו באמת לא רוצים לחסום אף אחד משום 

דבר. המטרה היא גם שלא תהיה הטעיה.  

אני, מבחינתי לשלמה יש את הניסיון לענות לך על זה.  דובר: 

שאלת למי יש ניסיון בחקירות.  
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ניסיון מצטבר של כולם.   איתמר אביטן:  

חברים, כולנו רוצים-   רועי שרעבי:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: אני, חברים, עמדתי היא זו: כולנו סלע או כולנו וסלע 

מציעים את השם או מבקשים את השם או הכינוי שהם 

רוצים. הוועדה יכולה לאשר או לא לאשר. אם רוצים 

לנסות להגיע יחד בהסכמה לשם אחר שיהיה מקובל, אז 

אפשר לעשות איזו הפסקה ותנסו להגיע למשא ומתן. 

אני סקפטי. משא ומתן כזה אני נוטה להסכים שחבל על 

הזמן.  

חבל על הזמן.   עו"ד שי תקן: 

עו"ד אורי קידר, יו"ר: אני סבור שאין מניעה שנלך להצבעה על העניין הזה. 

אני רוצה ברשותכם, עוד שנייה אחת לחדד את ההבדל 

שאני מבין בין העמדה של חילי לעמדה שלי, ושתשקלו 

את זה. חילי אומר, יש מתחם של סבירות, במתחם הזה, 

אנחנו לא, אנחנו, כיועץ משפטי, העולם המשפטי לא 

מתערב במה שיש בתוך המתחם. המרחב הזה, אם הדבר 

הזה הוא מחוץ לגבולות של המתחם, אז מתערבים. 

ההלכה הזאת, בדרך כלל מה שהיא עושה, זה שהיא 

נותנת הרבה מאוד משקל להחלטה של הגוף המחליט, 

לצורך העניין ועדת הבחירות, אני אומר משהו קצת אחר, 

אבל ההשלכה שלו פה היא משמעותית. אני אומר 

שכשמדובר בזכויות יסוד, כמו הזכות להיבחר, כשמולה 

עומדת טענה אחרת, למשל בהקשר הזה טענת הטעיה, 

אבל שהיא לא זכות יסוד אישית אחרת, אז האיזון הוא 

לא איזון אופקי, כמו שנעשה בטענת הסבירות, אלא 

איזון אנכי-  
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לא מדברים פה על הזכות להיבחר, אורי.   עו"ד יחיאל שמיר:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: אז זה מה שעומד פה בנגד-  

אולי חופש הביטוי.   עו"ד יחיאל שמיר:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: באופן מובהק, זה שאתה בוחר לעצמך, שמגבילים 

אותך מלבחור את שם הכינוי שיש לך על הפתק, זה 

בוודאי הגבלה על הזכות להיבחר. זה משהו שכמו 

שמגבילים שם של חברה, זה הגבלה על הזכות להתאגד, 

יש על זה הרבה פסיקות. בכל אופן, אני סבור שהאיזון, 

הוא איזון אנכי, במובן הזה שכאן למעלה עומדת הזכות, 

גם אם זה יהיה הזכות לחופש הביטוי, אבל ודאי שהזכות 

להיבחר שהיא דומיננטית, והפגיעה בה היא באה 

מלמטה, והיא צריכה לעמוד בקריטריונים מחמירים, 

ולכן המבחן שאני רואה אותו, הוא הרבה יותר מצמצם. 

אני חושב שזה מה שהוועדה צריכה פחות או יותר 

להחליט, כי כנראה שלפי התפיסה שלי פסילת הכינוי 

הזה היא בעייתית, ולפי התפיסה של חילי היא נופלת 

בתוך המתחם הסבירות.  

הגישה ששי הציג היא סבירה בעיניי, וגם הגישה הזאת  עו"ד יחיאל שמיר: 

עדיין בתוך המתחם, כן.  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: אז אני, אחרי שהסברתי את זה, אני מבקש שנעבור 

להצבעה. מה שאנחנו מעלים להצבעה הוא הכינוי של 

סיעת האם, כולנו סלע, שיופיעו על פתקי ההצבעה של 

מסך ההצבעה של כולנו וסלע. האם אתם מאשרים אותם 

או לא. עוד פעם, מי שנגד זה לא לאשר את כולנו סלע, 

מי שבעד זה כן לאשר את כולנו סלע. מי בעד? 1 בעד. 

מי נגד? 15. 15 נגד.  
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צריך לתת להם [...].   עו"ד יחיאל שמיר:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: אז לאור תוצאות ההחלטה, אנחנו נאפשר לרשימת 

סיעת כולנו וסלע, לעת עתה, לפעול כראות עיניהם. אני 

רק רוצה לתת, שניתן 24 שעות שבהן תוכלו להודיע אם 

אתם בוחרים בשם אחר, שם או כינוי אחרים. מה שיהיה 

כתוב על הפתק.  

רק כינוי.   עו"ד יחיאל שמיר:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: נכון.  

מדברים על כינוי, לא על שם.   עו"ד יחיאל שמיר:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: נכון. אם אתם תוך 24 שעות, אתם בוחרים שם, כינוי 

אחר, אתם בוחרים כינוי אחר תוך 24 שעות תודיעו, 

נעלה את זה שוב להצבעה, בתקווה שהוא לא יהיה 

מטעה. וככל ולא, או שתבחרו ללכת בדרך אחרת, אז 

צריך לפעול לפי לוחות הזמנים.  

אני רק מבקש להבהיר, אורי, שיש הליך תלוי ועומד  עו"ד שי תקן:  

שכללנו בו גם את נושא הכינוי, שאתם וגם אנחנו, גם 

חילי וגם אנחנו צריכים להודיע מה היו תוצאות ההצבעה 

היום, אנחנו נודיע על תוצאות ההצבעה ונדרוש דיון שבו 

נדרוש לאשר את הכינוי שלנו במסגרת ערעור בחירות.  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: אתם תפעלו כרוחכם. הנושא הבא על סדר יומנו-  

[מדברים ביחד]  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: חברים, אני רוצה לסגור פה פינה, בהצבעה הקודמת 

פשוט לא אישרנו, דובר מה יהיה על הפתק, אז לא 

אישרנו את האותיות חזק. לא אישרנו. אז אני מבקש, 

אני מבקש את הדבר הזה תאשרו את הדבר הזה תאשרו 

או לא תאשרו אבל שהאותיות שבחרה רשימת כולנו 
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וסלע הן חזק, ח' ז' ק', זה מה שיופיע על הפתק, בסדר? 

חוץ מהדברים הנוספים שיופיעו על הפתק הזה. אבל זה 

אני מעלה להצבעה. מישהו מתנגד לזה? מי שבעד 

שיצביע. מי בעד לפי האותיות?  

[מדברים ביחד]  

זה לא מי בעד, זה מישהו מתנגד.   עדי זמיר:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: מישהו מתנגד? מישהו נמנע חוץ מבני?  

אני לא נמנע.   בני עיני:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: לא הרמת את היד, אז אני לא יודע.  

לא מתנגדים.   עדי זמיר:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: לא, מה זה לא מתנגדים? יש בעד, יש נגד, יש פה אחד, 

יש נמנע. אני לא יודע. ניסיתי לספור ידיים, לא ראיתי 

שכולם הצביעו בעד. אז אני שואל מישהו נמנע?  

כולם פה אחד.   דובר:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: בני, אני ראיתי שלא הצבעת, בגלל זה אני שואל.  

[מדברים ביחד]  

אני מציע, תצביע, מישהו מנגד לאותיות ח.ז.ק? כן או  בני עיני:  

לא?  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: אני הצעתי את האותיות, שאלתי מי בעד.  

אני לא המצאתי את האותיות.   בני עיני:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: השאלה אם בעד לאשר אותן, נו באמת. חראם על 

ההתחכמויות.  

אני לא מתחכם.   בני עיני:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: סליחה, אני לוקח את זה בחזרה. חברים, אני מעלה 

את ההצבעה שוב. מי בעד לאשר את האותיות ח.ז.ק 

לסיעת כולנו וסלע? שירים את ידו. 9. זה גלים, נו מה? 
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כל אחד יקום. חברים, אתם לא חייבים להצביע, לא בעד, 

לא נגד, ולא להימנע. אבל מי שמצביע בעד, בבקשה 

שירים את ידיו סימולטנית, כי קשה לי לספור אתכם 

הלוך ושוב. מי בעד? 10. עשרה. בסדר. מי נגד?  

פיני, תוריד יד.   נחום אסד:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: פיני. מי נמנע? בבקשה. 10 בעד, אין מתנגדים ואין 

נמנעים.  

 

4. אישור פתקי הצבעה שטרם נדונו  

 

עו"ד אורי קידר, יו"ר: הלאה, הנושא הבא על סדר יומנו זה מה יהיה כתוב 

על מסך ההצבעה של המועמדות לתפקיד יושב הראש. 

אני מזכיר שכבר אישרנו את המועמדות של ארנון בר 

דוד, שמתחתיה שיהיה כתוב ארנון בר דוד, ומתחת לזה 

יהיה כתוב יושב ראש רשימת עוגנים. אוקיי? עכשיו, 

נשאלת השאלה מה לגבי מר עופר עיני.  

לא, לא, רגע, שנייה, דיברת על הפתק ליושב ראש, וזה  נחום אסד:  

כבר אישרת אותו בפעם הקודמת של ארנון, שיהיה כתוב 

ארנון בן דוד. ליושב ראש.  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: נכון , זה מה שאמרתי עכשיו. עכשיו אנחנו בשאלת 

עופר עיני, אני מניח שיהיה כתוב עופר עיני, מתחת לזה, 

לכאורה מאחר ועופר עיני מתמודד מטעם סיעת כולנו, 

יכול להיות כתוב סיעת כולנו, סיעת כולנו בהסתדרות 

או משהו אחר. מאחר ובא כוח הסיעה נמצא איתנו כאן, 

אז אני אשאל אתכם איזה שם אתם רוצים, כדי שנוכל 

להצביע עליו.  
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רגע, לא חייב שיהיה בכלל כתוב שום דבר.   עו"ד יחיאל שמיר:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: גם אתה יכול פשוט לכתוב עופר עיני, אתה לא חייב. 

רק תגידו מה אתם רוצים ואפשר יהיה לדון בזה.  

אנחנו מבקשים שיהיה כתוב בהתאמה לאיך שנכתב לגבי  עו"ד שי תקן:  

ארנון, שנכתב שמו, סיעת האם שהוא מתמודד מטעמה, 

ויהיה אותו דבר אצלנו. כלומר, עופר עיני יו"ר סיעת 

כולנו סלע.  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: יו"ר רשימת, אצל ארנון כתוב רשימת.  

רשימה.   עו"ד שי תקן:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: יושב ראש רשימת כולנו סלע.  

שזה שם הרשימה.   עו"ד שי תקן:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: כן, חברים, דיון.  

רגע, יהיה תמונה ואז-   דובר:  

למה החלטת שיהיה דיון?   דובר:  

[מדברים ביחד]  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: כן, בבקשה.  

[...] לדיון הקודם [...] לא הייתה [...] בשם הרשימה, יכול  רז בן דור:  

[...] חברי סיעת כולנו סלע ויגיעו למסקנה [...]. ככל 

שבית הדין, רשות השיפוט יקבע שהשם הזה הוא שם 

[...] הדבר הזה תלוי בהכרעה הסופית [...]. נקבל החלטה 

על זה היום.  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: עוד מישהו?  

אני מסכים אבל עם הסיפא עם מה שרז אמר, מבחינה  עו"ד שי תקן:  

משפטית אם לא אישרתם [...] אני אומר לכם שאנחנו 

נביא את זה לרשות שיפוט, זה תלוי ועומד [...] לכן אני 

חושב שצריך לדון בזה בהתאמה, כמו שרז אמר, למה 
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תהיה ההכרעה ברשות שיפוט או בבית משפט מחוזי, או 

איפה שזה לא יהיה. או בבית המשפט העליון.  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: אני רק רוצה להעיר-  

ואני כן רוצה להגיד, מכיוון שאני חולק על ההחלטה  עו"ד שי תקן: 

שלכם, על החוקיות שלה, אני כן מבקש לאפשר לנו 

למצות את ההליך המשפטי, וככל שלא יוכרע כפי 

שאנחנו סבורים, שתינתן לי אפשרות להודיע מה 

שאנחנו רוצים במצב כזה.  

באירוע הקודם, לא צירפת כיצד, אולי בצדק, כן? אני  רז בן דור:  

מבין שאתה מתכוון לדון בזה במסגרת הערעור שכבר 

הגשת. [...] משהו אחר.  

לא, הוא לא על משהו אחר. תקראו.   עו"ד שי תקן:  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: זה חלק מהסעדים.  

חלק מהסעדים אבל משהו אחר, כי לא יכולת להעביר  דובר:  

החלטה שלא התקבלה.  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: חבר'ה, תגישו בקשה להצטרף.  

אין בעיה. כמובן שאנחנו נביא גם את עמדתנו.   רז בן דור:  

אנחנו נשמח לצרף אתכם, אם אתה מוסמך לייצג  עו"ד שי תקן:  

בהליכים אני אשלח ישירות אליך.  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: אני רוצה רק להעיר שלעניות דעתי שתי השאלות 

הנדונות, לעניין הכינוי ולעניין מה יהיה כתוב על פתק 

ההצבעה ליושב ראש, הן דומות אך לא זהות. קודם כל, 

חשוב לציין שבאופן מובהק מועמדותו של עופר עיני 

הוגשה מטעם סיעת כולנו בלבד. מנגד, אני רוצה להגיד 

שבניגוד לטענה לגבי המרחבים, אז אני חושב שאין כל 

כך מחלוקת שעופר עיני עומד בראש סיעת האם. לכן פה 
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טענת ההטעיה, יש לה גם צד טיפה שונה מהטענה לגבי 

המרחבים. אז רק רציתי להעיר את הדבר הזה. אתם 

כמובן תפעילו את שיקול דעתכם כמו שאתם מוצאים 

לנכון. אבל [...].  

לא, אני מסכים שזה מוקדם, ברגע שרשות השיפוט ,  עו"ד יחיאל שמיר:  

ברגע שיוכרע נושא הכינוי, הוא יתפוס גם בפתק של 

היושב ראש. אלא אם כן, אני העליתי את האפשרות שזה 

יהיה רק שם.  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: אז אני אחדד. יכול להיות מצב שבו, בגלל המעורבות 

של המרחבים, לא יאושר שיהיה כתוב על הפתק כולנו 

סלע. אבל שעל הפתק יושב ראש יכול להיות כתוב דבר 

אחר. לא יודע אם זה-  

אבל אנחנו מדברים על כינוי. מה שאם אני הבנתי נכון  עו"ד יחיאל שמיר:  

את שי ואת נדב, מדובר על כינוי של הרשימת אם של 

כולנו סלע, והם רוצים שאותו כינוי יופיע גם על הפתק 

של היושב ראש.  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: הבנתי. אז אני רק רוצה להבין, שי, בכל, בהיקבע 

שכולנו סלע זה לא כינוי שאתם יכולים להשתמש בו, אז 

אתם גם לא עומדים על זה שהפתק הצבעה ליושב ראש 

יהיה עופר עיני, יושב ראש רשימת כולנו סלע.  

לא, אני מבקש שאחרי שהנושא יוכרע ברשות השיפוט  עו"ד שי תקן:  

תינתן לי אפשרות להביע דעה בעניין הזה [...]. אני חושב 

שההחלטה שהתקבלה היום שגויה ותבוטל, ולכן [...].  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: אנחנו לא מתנהלים לפי [...] אלא-  

אז תחליטו איזה החלטה שאתם רוצים. אני, כל החלטה  עו"ד שי תקן:  

שתחליטו ניפגש ברשות שיפוט.  
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גם אם ניתן [...]?   דובר:  

לא, אם היא לטובתי לא.   עו"ד שי תקן:  

[מדברים ביחד]  

אני מערער על החלטות בלתי חוקיות ופוליטיות,  עו"ד שי תקן:  

שמתקבלות בצורה ביזיונית בהחלטה של הוועדה הזאת. 

כל החלטה תקינה וחוקית, אני כנראה לא אערער עליה.  

[מדברים ביחד]  

גם מה שאתה כותב במכתבים שלך זה מרחיק לכת  עו"ד שי תקן:  

וזכותך, אתה עורך דין-  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: אני מציע הצעה כדלקמן, מאחר והנושא כולו מונח 

לפתחה של רשות השיפוט, לרבות כינוי הרשימה, 

שבסבירות לא מבוטלת ישליך על האופן שבו ייכתב פתק 

ההצבעה ליושב ראש ההסתדרות, אנחנו נמתין בעניין 

הזה גם להכרעת רשות השיפוט. אז ברשותכם, אנחנו 

נדחה את הדיון הזה למועד מאוחר יותר.  

יש עוד [...] הגיעו היום מכתבים-   נחום אסד:  

[מדברים ביחד]  

לפני שאנחנו מגיעים, הבנתי משי שלא [...] למצות את  רז בן דור:  

הדיון פה, זה המוסד הרלוונטי למיצוי דיונים וערעור 

מוגש על החלטות, לא על החלטות שלא התקבלו.  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: לא, למשל בהסכמים קואליציוניים אז אין סמכות פה 

לוועדה-  

אני אגיד מה אני מבקש ו-, הנושא של ההסכם  רז בן דור:  

הקואליציוני שהוגש על ידי כולנו, סלע, לטעמנו הוא לא 

הסכם רע. הוא לא ממצה את ההסכמות-  
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הנושא הזה לא בסדר היום של הישיבה. אבל סליחה,  עו"ד שי תקן:  

הוא לא בסדר היום של הישיבה.  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: אבל הוא [...].  

אתה רוצה לכנס ישיבה מיוחדת בעניין הזה [...]. בכל  רז בן דור:  

זאת אני אגיד רגע משהו. הדבר הזה עולה למשל מאותו 

סרטון שהועלה, ובו כבר מכנים את מי שעוד לא התחילו 

להתמודד, עוד אין להם סיעה, תפקידים. שכאילו כבר 

נבחרו אליהם, או שכאילו כבר מכהנים. גם בעניין הזה 

שלחתי מכתב. הדברים האלה מתחברים. יש פה [...]. 

עכשיו, אם תגידו לי שאין סמכות לוועדת הבחירות לדון 

בהסכם שנחזה להיות לא הסכם יחיד או לא הסכם מלא 

או לא הסכם אמיתי, נשקול את עמדתנו. אני חושב שכן 

יש סמכות, [...] שהגיש מסמך [...] להבהיר את הדבר 

הזה, לתת עמדה מנומקת בנושא הזה, [...] אם יש הסכם 

נוסף, איך יתכן שאין הסכם נוסף, איך יתכן ששום דבר 

מהדברים ש-,  

למה, אני עובד אצלך?   עו"ד שי תקן:  

לא מוסדר. אם אין, בסדר, יכול להיות שבלית ברירה נלך  רז בן דור:  

לרשות השיפוט. אני להבדיל משי רואה בזה מוצא אחרון 

ולא מוצא ראשון.  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: בסדר, זו שאלה של סמכות פורמלית.  

אין סמכות. אני אמרתי את זה גם בהתחלה, הפנייה  עו"ד יחיאל שמיר:  

צריכה להיות לרשות השיפוט. סך הכל פה התפקיד של 

הוועדה, היא מקבלת הסכם [...]. לכן אני חושב שצריכים 

לפנות גם בהקשר הזה וגם בעניין של [...] גם הוא, אתה 

יכול, לנו אין כאן את הסמכות להוביל אותו.  
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עו"ד אורי קידר, יו"ר: חברים עוד שונות [...]. כן? חברים, עוד מאמץ קטן.  

אתה יכול להסביר רק נחום איזה פרטים צריך  דובר:  

למשקיפים? איזה פרטים היית צריך?  

אני אתן לכם את זה בצורה מסודרת, כי אנחנו ממש  נחום אסד:  

לקראת סוף עבודה.  

[מדברים ביחד]  

טוב, שתי דקות ברשותכם. טוב, חברים, אני מדבר טכני.  נחום אסד:  

שאני אוכל להתקדם עם מה שאני צריך לעשות. אני 

רוצה להתייחס למה שאורי אמר פה לגבי ה-13/4, תיקוני 

רשימות. אני עוד לא קיבלתי, מאז ההודעה הראשונה של 

קבלת רשימות לא קיבלתי שום תיקונים. מה שיתקבל 

עד יום חמישי בשעה 16:00, מה שיתקבל עד יום, עד ה-

13/4 שעה 16:00 זה מה שיתקבל. אנחנו באותו יום נשב 

פה ונעשה את העבודה שלנו. אני אומר מה אנחנו 

הולכים לבדוק. אנחנו הולכים לבדוק עוד פעם את 

הכפולים, אנחנו הולכים לבדוק אם יש אנשים שלא בעלי 

זכות בחירה שהם הוכנסו לרשימות בעקבות מה שראיתי 

גם [בפרסומים שעלו. בעלי זכות להיבחר, או בכלל לא 

חברי הסתדרות. בודק את זה משני הצדדים. זה התאריך, 

המועד האחרון לתיקונים. כל אחד יעשה את הבדיקות 

שלו. מה שיוגש אלינו זה מה שיוגש. אי אפשר להגיש 

יותר תיקונים. אי אפשר, תם ונשלם. בלי שום קשר, לא 

לכינויים, ולא למה שעדיין, מה שהוחלט ומה שלא 

הוחלט. אני מדבר על רשימות טכנית. בדיקות, אנחנו 

נעשה את הבדיקות גם אם הבן אדם בעל זכות לבחור 

ולהיבחר. אנחנו נעשה את הבדיקות של ה- 33% 
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מורשים, אנחנו נעשה את הבדיקות [...] מרחבים. ואנחנו 

נעשה את הבדיקות של הכפולים. אחרי שכל זה ייבדק 

אם הכל יהיה בסדר, תקבלו הודעה, עם העתק של 

הרשימה. אם יהיו כפולים, ינופו, אם יהיה מישהו שלא 

היה שייך למרחב, ינופה, כל זה, ותקבלו את ההודעה מה 

נופה, והשמות יקפצו כלפי מעלה, ואי אפשר יותר 

להכניס כלום. כל מי שהגיש, ואני עכשיו פונה אליכם, 

הגיש לא רשימות מלאות, כמו שהיועץ המשפטי כתב 

לכם, אפשר לעשות את התיקונים עד המספר שהוגש, לא 

מעבר למספר זה. יום חמישי אנחנו נשב, נעשה את כל 

הבדיקות האלה, לבד נעבוד קשה. ולא משנה באיזה 

שעה, אנחנו נסיים, נעביר לכם את הרשימות ובא לציון 

גואל, נגמר הסיפור הזה. לגבי הכינויים, תגידו לי אם 

אני טועה עכשיו, כדי שנוכל להתקדם בעבודה. לוחות 

זמנים צפופים לי, להביא לכם את המערכות מושלמות. 

אז לגבי כל מה שקשור בעוגנים, אני יכול להתקדם כי 

זה אושר.  

תודה. יש לך אולי [...] מתי נקבל את הגרפיקה של  עדי זמיר: 

עוגנים?  

שניה, בבקשה. כל מה שקשור בעוגנים אושר. זה אומר  נחום אסד:  

יש לי תמונה, יש לי ארנון בר דוד יו"ר רשימת עוגנים. 

יש לי את הפתק שהוא מופיע בצבע לבן וכתוב עוגנים 

בראשות ארנון בר דוד. שלוש, יש את הפתק הסגול, שעם 

כותרת גדולה למעלה, כמו שהצגתי לכם אלף פעם, כמו 

שהופיע בפיילוט. ורק אישה מקבלת אותו. שני פתקים 

סגולים, פתק לבן, בעוגנים כתוב עוגנים בראשות ארנון 



 

 

  7.3.2022 ועדת בחירות                                               

 

עמוד 51 מתוך 54 
נוצר על ידי   

 

51ק

בר דוד. המילה נעמ"ת מופיעה למעלה בגדול. זה אני 

יכול להתקדם. לגבי הפונט. גודל הפונט, הכל יהיה זהה 

על המילימטר, מה שיאושר, וכבר אושרו כמה דברים, 

למשל, אותיות ח.ז.ק, אושרו. זה מופיע תמיד באמצע 

של הפתק, אז זה כבר אפשר להתקדם איתו. וכל מה 

שנותר לי זה לחכות לכינוי ולפתק של היושב ראש. נכון? 

זה, עם זה אני יכול להתקדם? לצמצם פערים וזמן?  

כן. יש אפשרות לקבל לו"ז, מתי נקבל את הגרפיקה?   עדי זמיר:  

לא. אני אסביר גם למה, אם זה היה לי לפני כבר הייתי  נחום אסד:  

שם לכם על השולחן את הכל. אבל אני הודעתי להם 

היום בבוקר בשלוש שיחות, בשיחות אל תוך הלילה, 

ברגע שאני מסיים את הישיבה אני מודיע להם מה אושר 

והם מיד נכנסים לעבודה, ייקח להם יום, יומיים. יגמרו 

את זה. אני אביא את זה, תראו את זה מול העיניים, מה 

שאושר בוועדה, זה מה מופיע על המסכים. בכדי לצמצם 

פערים.  

כלומר, עוד יום-יומיים?   עדי זמיר:  

אני מקווה מאוד וכמה שיותר מהר. בסדר? זה בסדר?  נחום אסד:  

שלא יהיה מחלוקות אחר כך בקרב הוועדה. כן שמעתי, 

לא שמעתי, הקשבתי. אפשר להתקדם עם זה, לצמצם 

פערים?  

כן, כן, כן. אישרנו את עוגנים.   עדי זמיר:  

אישרתם, לא משנה. בסדר? זה בסדר? נגמר הסיפור.  נחום אסד: 

ברור. מבחינת החוקה, ה-13 לחודש, מועד אחרון, 

בדיקות והעברה אליכם. תעשו מה שאתם רוצים. במידה 

ויגיעו אלי חומרים נוספים, אתם יודעים שמיד אני 
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מעביר אותם אליכם. תתקנו את הרשימות, תעשו מה 

שאתם רוצים בימים האלה. אל תשאירו אותי לשנייה 

האחרונה, תנו לי גם זמן לעבוד. אני לא מתכוון להישאר 

אחרי שעה 16:00 ולקבל רשימות. לא מפה ולא מפה, 

פעם שעברה ישבתי עד שתים עשרה בלילה, הכל היה 

בסדר, אבל חבר'ה, יש לנו גם עבודה ואנחנו בערב חג 

פסח.  

הרשימות יוגשו באותה מתכונת שהוגשו הרשימות  שלמה אביטן:  

הראשונות?  

יש כבר את הרשימות, יש את האקסלים, יש לי את  נחום אסד:  

האקסלים, לא צריך להביא לי עכשיו את הדפים שהוגשו 

בוועדת בחירות, הדפים ש-, רק לתקן על האקסל, מכיוון 

שהאקסלים הקודמים שלכם אצלי, אני אפגיש אותם 

אחד עם אחד. למשל עכשיו דוגמא, תיקח את-  

[מדברים ביחד]  

לשלוח לך במייל את הרשימה המושלמת עם התיקונים?   שלמה אביטן:  

כן, בבקשה. רגע, דבר נוסף, אני אומר את זה, למה אני  נחום אסד:  

לא צריך כבר את הדפים שאושרו בוועדת בחירות, עם 

השמות ובשני עותקים. למה אני לא צריך אותם? כי 

אתם הכנסתם ברשימות, כל אחד והשייכות הסיעתית 

שלו בתוך הרשימה. אז אני לא צריך לקבל עכשיו כתבי 

הסכמה חדשים שהם מעבר למה שיש במספר שכבר קיים 

ובמקומות, ואיפה שהם ציינו סלע. אותו דבר אצלכם, 

איפה ששמתם שמתם. אתם תחליפו שם בשם, הכל 

בסדר. נבדוק את כל הבדיקות, באותו לילה, גם זה יהיה 
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ב-12 בלילה, תקבלו את ההודעה ממני. בכדי שתלכו 

לפסח נקיים ושלמים. סגור?  

וכשרים.   דובר:  

כל אחד יעשה מה שהוא רוצה, בשביל זה כנראה נופלת  נחום אסד:  

ממשלה על כשרות. עוד משהו? דרך אגב שלחנו 

לרשימות את הקלפיות החדשות אחרי העדכונים. 

העברנו לכם את זה.  

עו"ד אורי קידר, יו"ר: תודה רבה, חג שמח. 

 

 ***
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החלטות שנתקבלו בישיבת ועדת הבחירות 
בישיבתה בתאריך 10.4.2022 

 

 

דיון מחודש ואישור רשימת המועמדים לוועידת ההסתדרות,    .1

מטעם רשימת "כולנו סלע" על רקע מכתב ב"כ רשימת עוגנים מיום 

 7.4

פה אחד הוחלט לאשם את הגשת המועמדות של רשימת סלע 

לוועידת ההסתדרות וועידת נעמ"ת, והכל בכפוף לכך כי הרשימה 

תבצע את כל התיקונים שהוצגו לה, וזאת עד לתאריך 13/04/22 

בשעה 16:00 בצוהריים. 

 

אישור אותיות "לרשימת אם" מטעם סיעת כולנו ורשימת "סלע"     .2

ברוב של 10 חברים ללא מתנגדים וללא נמנעים, אושרו אותיות 

"לרשימת אם" מטעם סיעת כולנו ורשימת "סלע" – ח.ז.ק.  

 

ון בכינוי המבוקש לסיעת האם על רקע מכתבו שלך ב"כ  די   .3

סיעת עוגנים 

נדחתה הבקשה לאישור כינוי סיעת האם "כולנו סלע". ועדת 

הבחירות מאפשרת לסיעת כולנו סלע לפעול כראות עיניה.  

 

אישור פתקי הצבעה שטרם נדונו    .4

בשלב זה לא התקבלה החלטה.  


